

## 

## Market Disclosure – Clarification on Differences Between Preliminary and Reviewed Q1 & Q2-2025 Financials

إفصاح السوق - توضيح بشأن الاختلافات بين البيانات المالية الأولية والمراجعة للربعين الأول والثاني من عام ٢٠٢٥

Oman & Emirates Investment Holding Company SAOG (O&E) wishes to clarify the reasons for the differences noted between the preliminary financial results disclosed within 15 days of the end of Q1-2025 and Q2-2025 and the subsequently reviewed financial statements issued within the statutory timeframe.

The variances arose mainly due to:

- Late receipt of final financial information from associates and subsidiaries after the preliminary disclosure deadline, which directly affects O&E's consolidated share of results, and
- Minor corrections and IFRS-driven reclassification of expenses between operating and investment income in the reviewed financials.
- 3. The differences do not represent changes in underlying financial performance.

The Company also notes that it is a holding company and depends on finalized results of investee entities, some of which report after O&E's 15-day disclosure deadline. This timing difference resulted in updated consolidated figures once the reviewed results were obtained.

Shareholders have approved changing the financial year-end to 31 March 2026, which will provide additional time to obtain complete audited financials from subsidiaries and associates, thereby improving accuracy and

تود شركة عُمان والإمارات للأستثمار القابضة ش.م.ع.ع، توضيح أسباب الاختلافات الملحوظة بين النتانج المالية الأولية المفصح عنها خلال ١٥ يومًا من نهاية الربعين الأول والثاني من عام ٢٠٢٥ والبيانات المالية المراجعة لاحقًا والصادرة ضمن الإطار الزمني القانوني.

تعود هذه الاختلافات بشكل رئيسي إلى:

 الشركات الزميلة والفرعية بعد الموعد النهائي الشركات الزميلة والفرعية بعد الموعد النهائي للإفصاح الأولي، مما يؤثر بشكل مباشر على حصة الشركة من النتائج المجمعة، و

 تصحيحات طفيفة وإعادة تصنيف المصروفات وفقًا للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية بين إيرادات التشغيل وإيرادات الاستثمار في البيانات المالية المراجعة.

 ٣. لا تُمثل هذه الاختلافات تغييرات في الأداء المالي الأساسي.

كما تُشير الشركة إلى أنها شركة قابضة وتعتمد على النتائج النهائية للكيانات المستثمر فيها، والتي يُقدم بعضها تقاريره بعد الموعد النهائي للإفصاح المُحدد لشركة عُمان والإمارات للستثمار، وهو يوما. أدى هذا الاختلاف في التوقيت إلى تحديث الأرقام الموحدة فور الحصول على النتائج المراجعة.

وافق المساهمون على تغيير تاريخ نهاية السنة المالية إلى ٣١ مارس ٢٠٢٦، مما سيوفر وقتًا إضافيًا للحصول على بيانات مالية مدققة كاملة من الشركات التابعة والزميلة، مما يُحسن الدقة ويُقلل



من التعديلات المتعلقة بالتوقيت في التقارير reducing timing-related adjustments in interim reporting.

O&E recognizes its obligation to disclose immediately to the market the reasons for any identified discrepancies between preliminary and final financial information and will continue to comply fully with the requirements of the Capital Market Authority / FSA and MSX rules in this respect. Going forward, where complete financial information from investee companies is not available at the time of preliminary disclosure, the Company will explicitly disclose such matters and provide justifications. Any future discrepancies between initial and final statements will also be explained at the time of release, in line with MSX and regulatory disclosure requirements.

تُقرّ شركة عمان والامارات بالتزامها بالإفصاح الفورى للسوق عن أسباب أي اختلافات مُحددة بين المعلومات المالية الأولية والنهائية، وستواصل الامتثال الكامل امتطلبات هيئة سوق المال/هيئة الخدمات المالية (FSA) وقواعد بورصة مسقط MSX في هذا الصدد. في المستقبل، في حال عدم توفر معلومات مالية كاملة من الشركات المستثمر فيها وقت الإفصاح الأولي، ستُفصح الشركة صراحةً عن هذه الأمور وتُقدّم مُبرّر اتها. كما سيتم شرح أي اختلافات مستقبلية بين البيانات الأولية والنهائية وقت الإصدار، بما يتماشى مع متطلبات الإفصاح الخاصة ببورصة مسقط MSX والجهات

Raffy Kozadjian

**Acting Chief Executive Officer** 

راقى كوزاجيان القائم بأعمال الرئيس التنفيذي